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Hallgatói beszámoló 

Korea Advanced Institute of Science & Technology (KAIST) 

Számomra Dél-Korea mindig is egy álom 

úticél volt, a kultúra és a történelem miatt. 

Amikor megtudtam, hogy a BME-nek van 

kapcsolata a KAIST egyetemmel, alig tudtam 

szóhoz jutni. (A KAIST egyetem olyan, mint 

Amerikában az MIT, mint egy ivy league) 

Számomra a másik fontos ok, hogy miért ezt az 

egyetemet választottam, hogy kollégiumot is 

biztosítottak. Az iskola mindenben nagyon 

segítőkész volt, bármilyen kérdéssel is 

fordultam feléjük.  

Érdemes tudni, hogy a KAIST-nek 2 

kampusza van, egy Szöulban és Daejeonba, az 

utóbbi a főkampusz is, közel 15 ezer diák él itt 

és mi is ide kerültünk. A kollégiumi szoba 

nagyon kényelmes volt, két fős szobák vannak 

egy mosdókagylóval, ha valaki szerencsés 

akkor saját fürdőszobát is kaphat. Az egyetem 

nagyon jól fel van szerelve, több mozi szoba, 

tanulószobák, kávézók, éttermek, kisboltok, 

mosoda, fodrászat, posta, bank, telefonbolt, 

egy kisebb klinika és még sok más. Emellett 

nagyon sok állat is van a kampuszon, macska, 

liba, kacsa, mosómedve. 

Korea nagyon élhető, jóval olcsóbb, mint 

Magyarország, az egyetlen drága dolog kint az 

a gyümölcs, mivel nem igazán terem meg kint, ezért 4 db almát körülbelül 2500 ft-ért vettünk. 

Az egyetemen az étkezés szintén nagyon olcsó, és finom is. Főleg koreai ételt lehet venni, de 

különböző menzák vannak ezért érdemes mindig nézni, hogy mi az aktuális menü. 
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Ahogy már fentebb is említettem a KAIST egyetem az 

egyik legjobb az országban, jelenleg a 3 helyen van, de 

ez a legjobb mérnöki egyetem. Azok a diákok, akik ide 

járnak, nagyon megvannak becsülve. Bárki, aki 

megtudta, hogy ide járunk teljesen el voltak ámulva.  

Az órákon az előadás más stílusú, mint itthon, de ettől 

függetlenül nagyon élveztem. Fontos tudni, amivel én is 

csak a félév vége fele szembesültem, hogy az osztályzás 

a diákok viszonyításával működik, azaz, ha a legjobban 

teljesítő diák 170%-ot teljesített, akkor a többiek hozzá 

lesznek mérve az osztályzáskor. Ettől függetlenül nagyon 

teljesíthető minden óra.  

 

Az egyetemi életet az olyan, mint az amerikai filmekben, 

a fesztivál a szemeszter elején nagyon jó volt, különböző 

programok vannak és minden estét koncertekkel zárják, 

ahova Korea legismertebb előadóit hívják meg.  A 

következő esemény pedig egy másik műszaki 

egyetemmel kapcsolatos, a két egyetem KAIST-

POSTECH „harcolnak”, kosár, foci, baseball, tenisz és 

még több sport, emellett pedig tudományos versenyek is 

vannak. A legjobb, hogy ezen mi is részt vehetünk, csak 

annyit kell tennünk, hogy belépünk ezekbe a klubboka 

(nem kell koreai nyelvtudás, az egyetemen mindenki 

beszél angolul), amit nagyon ajánlok! Én a 

könyvklubban vettem részt, ahol nagyon sok érdekes 

emberrel találkoztam, különböző programokat 

szerveztünk közösen mi is.  

Az emberek szintén nagyon kedvesek és segítőkészek voltak, nincs semmilyen rossz 

tapasztalatom velük. Nagyon biztonságos is minden városrész, ezért sosem okozott gondot, 

hogy egyedül lány létemre visszasétáljak a kollégiumba/szállásra. 
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Mindenkinek ajánlom, hogy egy kicsit a kiutazás előtt 

ismerkedjen meg a koreai ABC-vel, hogy például a reptéren le 

tudja olvasni a város nevét a buszról (대전), emellett tudni kell, 

hogy kint nem működik a Google térkép, hanem ők a Naver Map-

et használják, ami egyben olyan is mint egy BKK alkalmazás. 

Ajánlom a BucaCheck alkalmazást is, ahol ellenőrizni lehet, 

hogy mennyi pénz van még a Tmoney kártyán, amivel kint utazni 

lehet, illetve a Kakao T, amivel taxit lehet rendelni, olyan, mint 

az Uber. Számomra a kinti SIM kártya elengedhetetlen volt ezért 

én azt a kampuszon vettem is. Augusztus és szeptember nagyon 

esős volt, ugyan számomra nagyon idegen volt, hogy az utcán 

gumipapucsban legyek, mint a helyiek, de érdemes beszerezni 

egy szép Crocs papucsot :). 

A lányoknak ajánlom, hogyha van kedvenc tisztasági csomag 

márkájuk, akkor abból érdemes többet/eleget hozni, mivel, nem 

lehet azokat kapni, mint Európában, és az ottaniak érdekesek 

voltak számunkra. 

 

Mivel az egyetem az ország közepén van, ezért nagyon könnyű 

utazni mindenhova. Gyorsvonattal vagy busszal Szöul 1-1,5 

órára van, ahogy Buszán is, de ennél sokkal több városba 

érdemes elmenni, ilyen például Sokcho, ahol érdemes túrázni 

(Seoraksan) illetve várost nézni, emellett Chuncheon ott 

érdemes megnézni a Nami Island-ot, Jeonju, ahol meglehet 

nézni a Hanok falut, ami gyönyörű és ezek mellett még 

számtalan hely. Aki szeret túrázni, kirándulni, azoknak Dél-

Korea kötelező! 

Összeségében ez a félév csodálatos volt, sok emberrel ismerkedtem meg, koreai barátotokat is 

szereztem, nagyon jó helyeken voltam és nagyon gyorsan eltelt ez a pár hónap. Mindenkinek 

ajánlom, hogy ha teheti vágjon bele, mert olyan élményekkel gazdagodik, amit itt Európában 

sosem tud megtapasztalni! 


